
 

 

 

ZÁPIS 

z 2. řádného zasedání Studentské rady Univerzity Pardubice v AR 2024/2025, 

konaného v pondělí 20. ledna 2025 od 17:00 hybridní formou 

v zasedací místnosti SRUPa a prostřednictvím MS TEAMS 

 

 

Přítomni: 

Fišera Tomáš, Chrastina Tomáš, Kohoutková Martina, Lavrenčíková Jindra, Manojlín Marek, 

Mrázková Soňa, Pipek Šimon, Vančurová Šárka, Vrubel Štěpán 

 

 

Program zasedání:  

1. Zahájení  

2. Schválení programu zasedání  

3. Informace o činnosti předsednictva SRUPa  

4. Volba předsednictva SRUPa  

5. Zpráva o činnosti zástupců UPCE v SK RVŠ  

6. Uzavřená debata nad materiály na zasedání AS UPCE 21. 1. 2025  

7. Různé 

 

 

BOD 1: Zahájení 

Předseda SRUPa Štěpán Vrubel přivítal přítomné členy. Zasedání bylo zahájeno v 17:05 a bylo 

mu přítomno 8 členů. 

 

V 17:10 se připojil Tomáš Fišera. 

 

 

 



 

 

 

BOD 2: Schválení programu zasedání  

O programu zasedání bylo hlasováno v původním znění. 

 

Hlasování bylo provedeno elektronicky.  

Výsledek hlasování: 9 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL.  

Program zasedání byl schválen. 

 

BOD 3: Informace o činnosti předsednictva SRUPa  

Proběhla schůzka se zástupci vedení UPCE, které se zúčastnili Štěpán Vrubel, Jindra 

Lavrenčíková a Soňa Mrázková (SRUPa) a Patrik Tošnar (ESN). Projednávána byla řada témat 

(výjezdy studujících na Erasmus, činnost ombuds osoby apod.). 

Štěpán Vrubel hovořil o přípravách založení spolku. V současnosti je v procesu spolek 

turistický, do budoucna jsou plánovány další. Jeden z nich bude zaměřen na volnočasové 

aktivity v podobě deskových her a další vytvoří obdobu studentské unie (vzor v jiných 

univerzitách v ČR), jež bude cílit na posílení vazeb mezi studujícími a aktivizaci studentských 

aktivit obecně. 

Přítomní členové byli informováni o průběhu jednání v souvislosti s dokumentem 

Strategického záměru UPCE pro následující rok. 

 

BOD 4: Volba předsednictva SRUPa  

Přítomní členové přistoupili k volbě předsednictva pro následující volební období. Protože                       

pro volbu členů širšího předsednictva nebyl přítomen dostatečný počet zástupců jednotlivých 

fakult, bylo přistoupeno k volbě předsedy/předsedkyně SRUPa, 

místopředsedy/místopředsedkyně pro organizaci a studijní záležitosti                                                                

a místopředsedy/místopředsedkyně pro propagaci a rozvoj. 

 

Na post předsedy/předsedkyně SRUPa obdržel nominaci Štěpán Vrubel (nominaci přijal). 

Hlasování bylo provedeno elektronicky.  

Výsledek hlasování: 7 PRO – 0 PROTI – 2 SE ZDRŽELI.  

Štěpán Vrubel byl zvolen předsedou SRUPa. 

 

 



 

 

 

Na post místopředsedy/místopředsedkyně pro organizaci a studijní záležitosti obdržela 

nominaci Jindra Lavrenčíková (nominaci přijala). 

Hlasování bylo provedeno elektronicky.  

Výsledek hlasování:  

8 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL. 

Jindra Lavrenčíková byla zvolena místopředsedkyní SRUPa pro organizaci a studijní 

záležitosti. 

 

Na post místopředsedy/místopředsedkyně pro propagaci a rozvoj byla nominována Soňa 

Mrázková (nominaci přijala). 

Hlasování bylo provedeno elektronicky.  

Výsledek hlasování:  

7 PRO – 0 PROTI – 2 SE ZDRŽELI. 

Soňa Mrázková byla zvolena místopředsedkyní SRUPa pro propagaci a rozvoj. 

 

Zvolené předsednictvo poděkovalo za nominace, projevení důvěry v rámci výsledků hlasování 

a zavázalo se k aktivní činnosti ve prospěch SRUPa i všech studujících UPCE. 

  

BOD 5: Zpráva o činnosti zástupců UPCE v SK RVŠ  

Jindra Lavrenčíková představila přítomným členům činnost SK RVŠ v uplynulém roce                           

a agendu, které se věnovali zástupci UPCE. V následné prezentaci byly popsány následující 

body: organizace komory, proběhlá zasedání, změny ve složení předsednictva, činnost 

jednotlivých komisí a pracovních skupin, významné akce, které v roce 2024 proběhly 

(Konference akademických senátorek a senátorů, 17. listopad, Ceny Jana Opletala) a aktivity, 

jichž se zástupci SK RVŠ účastnili nebo se na nich podíleli (25. ročník konference Hodnocení 

kvality vysokých škol v Telči, Veletrh vědy, vznik Alumni klubu SK RVŠ, konference Asociace 

vysokoškolských poradců). 

 

BOD 6: Uzavřená debata nad materiály na zasedání AS UPCE 21. 1. 2025  

Proběhla uzavřená diskuze nad materiály k plánovanému zasedání AS UPCE dne 21. ledna 

2025. 

 



 

 

 

BOD 7: Různé 

Diskutováno bylo téma možnosti bumper ball turnaje (otázka financování a vhodného postupu 

příprav). 

Šimon Pipek informoval o změně podmínek výzvy UPCE Rozjeď to krátce před uzávěrkou 

podání žádostí. Do textu byla přidána informace, že veškerý příjem projektu spočívá pouze 

v rozsahu získané dotace a již nelze využít případné vstupné či potenciální sponzorství. 

 

V 18:20 se odpojil Marek Manojlín. 

 

Předsednictvo SRUPa zváží vytvoření vhodného komunikačního kanálu či setkání zástupců 

studentských spolků, uskupení a ostatních zástupců studujících na UPCE. 

 

V 18:29 se odpojila Šárka Vančurová. 

 

SRUPa v následujících týdnech pro studující UPCE uspořádá setkání diskuzního fóra. 

Další zasedání SRUPa je naplánováno na pondělí 17. března 2025. 

Zasedání bylo ukončeno v 18:35. 

 

 

Zapsala: Mgr. Jindra Lavrenčíková 

 

 

Bc. Štěpán Vrubel 

předseda SRUPa 

 

 


